



GC-1002

手提式金属探测仪

HAND HELD TYPE METAL DETECTOR

产品用途

GC-1002是一种小型手持式金属探测仪,是保安检查的专用工具。适用于机场,车站,海关,公安,边防等重要场所和活动现场安全检查,搜查包裹,文件夹等任何物体内部所夹杂的金属。

产品特点

1. 操作简单, 无需调节;
2. 具备充电功能, 充电时间为4-6小时(充电器另购);
3. 当电压不够时, 指示灯不亮或无报警声;
4. 声(震动)光报警, 可根据情况选择;

技术参数

1. 工作电源: 标准9V叠层碱性电池
2. 报警模式: 声(震)光同步报警
3. 产品重量: 约409g
4. 外形尺寸: 410mm x 85mm x 45mm

最高灵敏度

- 1、38式手枪: 20 cm
- 2、小 刀: 15 cm
- 3、刀 片: 10 cm

Product usage

The GC-1002 is a high performance Hand Held Metal Detector designed to meet the exact requirements of the security industry. Typical uses will include body search for offensive weapons in crowd control, airport and border security, checking parcels and letters for metal objects and anywhere that hidden metal needs to be detected.

Product features

1. Simple and convenient to use, no adjustment is required;
2. Be equipped with charging function, charging time is about 4-6 hours;
3. When the voltage is not enough, light doesn't light or no alarm sound
4. Audio/vibration LED alarm, can be customized.

Specifications

1. Power Voltage: 9V Standard or Rechargeable Battery
2. Alarming mode: Audio/vibration LED alarm
3. Net Weight: 409g
4. Dimensions: 410mm x 85mm x 45mm

Max.sensitivity

1. 38 model handgun: 200mm
2. Small knife: 150mm
3. Blade: 10mm

Contact